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L’Escola Municipal de 
Música aplicarà la tarifació 
social el curs vinent 
Pàg. 5

El poeta i escriptor 
Agustí Vilar rep la 
Medalla de la Ciutat
Pàg. 15

La temporada esportiva 
2013-2014 finalitza amb 
bons resultats
Pàg.18-19

La Piscina
de l’Escorxador
es renova



 

L’atenció domiciliària 
arriba a un 31% més 
de ciutadans, aquest 
setembre tindrem la 
matrícula més alta 
dels 40 anys d’escoles 
bressol i hem 
passat d’una Escola 
Municipal de Música 
amb 220 alumnes als 
405 d’aquest curs

Tot a l’abast de tothom
Que tot estigui a l’abast de tothom: aquest és 
l’objectiu principal de l’Equip de Govern de la 
nostra ciutat. I aquest butlletí municipal dóna 
compte d’aquesta prioritat, imprescindible 
per fer possible la igualtat d’oportunitats i la 
cohesió social. Tinc la ferma convicció que 
no n’hi ha prou amb que la ciutat tingui els 
equipaments públics suficients i que l’espai 
públic estigui en bones condicions: cal que 
siguin accessibles a tothom. 

En els darrers anys, hem pres decisions 
importants amb aquest objectiu: l’any 
2012, la generalització dels serveis 
d’atenció domiciliària (SAD) i la posada en 
funcionament de les comissions socials 
d’escoles i instituts; l’any 2013, la tarifació 
social a les escoles bressol, el canvi de plans 
d’estudi a l’Escola Municipal de Música i un 
conjunt d’abonaments socials al Complex 
de Piscines. I aquest 2014, la tarifació social 
a l’Escola Municipal de Música. En aquests 
tres anys, és encara aviat per avaluar 
resultats, però hi ha algunes xifres que ens 
indiquen que anem en la línia adequada: els 
SAD arriben a un 31% més de ciutadanes 
i ciutadans; en comptes de tancar aules 
d’escoles bressol com en altres municipis, 
aquest setembre tindrem la matrícula més 
alta dels 40 anys d’escoles bressol a Sant 
Feliu i hem passat d’una Escola Municipal 
de Música amb 220 alumnes a setembre de 
2011 a una escola que tanca aquest curs 
amb 405 alumnes i una oferta de 450 per al 
proper setembre.

Però que tot estigui a l’abast de tothom 
no depèn només de factors econòmics. 
Les barreres físiques també dificulten, 
especialment per a ciutadans amb mobilitat 
reduïda, la igualtat d’oportunitats a l’hora 
de moure’s per la ciutat o de gaudir dels 
seus equipaments. La portada d’aquest 
butlletí recull un equipament renovat a la 
nostra ciutat: la Piscina de l’Escorxador. 
Nous horaris i noves possibilitats marquen 
una primera fase d’obres que es completarà 
l’any que ve amb un nou edifici de vestidors. 
Però vull destacar una millora acordada sota 
el principi que tot ha d’estar a l’abast de 
tothom i amb la màxima autonomia personal 
possible: una rampa a la piscina gran que 
permetrà l’accés a l’aigua, sense haver de 
demanar ajuda, a persones amb dificultats 
per pujar i baixar escales.

Trencar barreres físiques i econòmiques 
és un principi del govern. Trencar barreres 
culturals i socials és una aspiració 
permanent de la nostra ciutat. Junts, govern 
i ciutadania, treballant perquè tot (cultura, 
serveis, educació, esports, espai públic, 
mobilitat, etc.) estigui a l’abast de tothom.

Que todo esté al alcance de todos: éste es el 
principal objetivo del equipo de gobierno de 
nuestra ciudad. Y este boletín municipal da 
cuenta de esta prioridad, imprescindible para 
hacer posible la igualdad de oportunidades y 
la cohesión social. Estoy convencido de que 
no basta con tener suficientes equipamientos 
públicos ni con que el espacio público esté en 
buenas condiciones: han de ser accesibles 
para todo el mundo.

En los últimos años, hemos tomado 
importantes decisiones para conseguir este 
objetivo: en el año 2012, la generalización de 
los servicios de atención domiciliaria (SAD) 
y la puesta en marcha de las comisiones 
sociales de los colegios e institutos; en 2013, 
la tarifación social en las guarderías, el cambio 
de planes de estudio en la Escuela Municipal 
de Música y un conjunto de abonos sociales 
en el Complex de Piscines. Y este año, la 
tarifación social en la Escuela Municipal 
de Música. Todavía es pronto para evaluar 
los resultados de estos tres años pero hay 
algunas cifras que nos indican que vamos en 
la línea adecuada: los SAD llegan a un 31% 
más de ciudadanos y ciudadanas; en lugar 
de cerrar aulas de guarderías como en otros 
municipios, el próximo mes de septiembre 
tendremos la matrícula más alta de los 
últimos 40 años de guarderías en Sant Feliu 
y hemos pasado de una Escuela Municipal 
de Música con 220 alumnos en septiembre 
de 2011 a una escuela que finaliza este curso 
con 405 alumnos y una oferta de 450 para el 
próximo curso.

Pero que todo esté al alcance de todo el 
mundo no depende únicamente de factores 
económicos. Las barreras físicas también 
dificultan, especialmente a los ciudadanos 
con movilidad reducida, la igualdad de 
oportunidades cuando se desplazan por 
la ciudad o utilizan sus equipamientos. 
La portada de este boletín recoge un 
equipamiento renovado en nuestra ciudad. 
La piscina del Escorxador. Nuevos horarios y 
nuevas posibilidades marcan una primera fase 
de obras que se completará el próximo año 
con un nuevo edificio de vestuarios. También 
quiero destacar una mejora acordada bajo el 
principio de que todo ha de estar al alcance 
de todos y con la máxima autonomía personal 
posible: una rampa en la piscina grande que 
permitirá el acceso al agua, sin tener que 
pedir ayuda, para personas con dificultades 
para subir y bajar escaleras.

Romper barreras físicas y económicas es 
un principio del gobierno. Romper barreras 
culturales y sociales es una aspiración 
permanente de nuestra ciudad. Juntos, 
gobierno y ciudadanía, trabajando para que 
todo (cultura, servicios, educación, deportes, 
espacio público, movilidad, etc.) esté al 
alcance de todas las personas.

Jordi San José | L’alcalde
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Calendari de visites dels 
regidors i regidores de barri
Les persones interessades a adreçar-se al regidor o 
regidora de barri poden fer-ho sense cita prèvia en els 
horaris i equipaments següents:

Rosa Maria Martí, regidora de Can Calders
Lloc: Oficina de “Fem barri” (riera de la Salut, 30 B)
Data: 1r dimarts de mes, de 18.30 a 19.30 h

Manuel Leiva, regidor de Falguera
Lloc: Centre Polivalent Falguera (pl. Rafael Alberti, s/n)
Data: 1r dimarts de mes, de 18.30 a 20 h

Mireia Aldana, regidora de Roses Castellbell
Lloc: Centre Cívic Roses (c/ Tibidabo, s/n)
Data: 1r dimarts de mes, de 18 a 20 h

Manuel Leiva, regidor de la Salut
Lloc: AVV la Salut (pg. Terrassa, 3 baixos)
Data: 1r dilluns de mes, de 18 a 19.30 h

Manel Carrion, regidor del Centre
Lloc: Can Ricart (pl. Lluís Companys, 1)
Data: 1r dimarts de mes, de 19 a 20 h

M. Cinta Daudé, regidora de Can Maginàs
Lloc: AVV Can Maginàs (c/ Hospitalet, 25)
Data: 1r dimarts de mes, de 19 a 20 h

Manel Martínez, regidor del Mas Lluí
Lloc: Centre Cívic de Mas Lluí (c/ Estelí, 10-18)
Data: 1r dilluns de mes, de 19.30 a 21 h

Jaume Manyoses, regidor de les Grases
Lloc: Aula Sant Feliu (ctra. Sànson, 74)
Data: 1r dilluns de mes, de 19.30 a 21 h

Espai d’atenció a les empreses 
M. Cinta Daudé, regidora de Promoció Econòmica
Tots els dijous, d’11 a 13 h 
Lloc: Centre de serveis El Pla

Ràdio Sant Feliu
(105.3 FM)

             
Hora punta
De dilluns a divendres, de 9 a 10 h

El Mirall
De dilluns a divendres, de 10 a 13 h

Informatius
De dilluns a divendres, a les 13 i a les 20 h

El reportatge
Els divendres, a les 13.30 h

Àrea de joc
Els dilluns, de 21 a 22 h

El último de la noche
De dilluns a divendres, de 22 a 24 h

Roda de portaveus
Primer dimecres de mes, de 19 a 20 h

Línia directa amb l’alcalde
Segon dimecres de mes, de 19 a 20 h

• Casals d’estiu a les escoles
• Campus esportius
• Activitats per a joves
• Piscina Municipal de l’Escorxador
• Patis oberts

Activitats d’estiu
per a infants i joves 

Del 25 de juny al 10 
de setembre de 2014

Inscripcions obertes! 
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Les escoles bressol amplien horaris i 
serveis

La tarifació social arriba a
l’Escola Municipal de Música 

Les escoles bressol municipals incorporaran el curs vinent nous serveis educatius amb 
l’objectiu de donar resposta a les necessitats de les famílies que tenen dificultats per 
conciliar la vida familiar i laboral. Així, s’amplia l’horari del servei d’acollida matinal que 
començarà a les 7.30 h i s’ofereix un servei d’acollida a les tardes, de 17 a 18 h. A més, 
s’ampliaran les dates d’obertura de les escoles bressol per tal que les famílies que ho 
necessitin puguin deixar els seus fills i filles en casals que s’organitzaran durant els 
períodes de Nadal, Setmana Santa i al mes de juliol, sempre segons la demanda. 

El proper curs 2014-2015 s’aplicaran els criteris d’equitat 
i tarifació social als preus públics de l’Escola Municipal de 
Música. El nou model de quotes pretén facilitar l’accés a 
l’ensenyament musical a tothom, independentment dels 
seus ingressos. Per aquest motiu, les quotes s’han esta-
blert tenint en compte el nivell de renda i el nombre total 
de persones del nucli familiar. D’aquesta manera, l’Ajun-
tament posa en marxa la tarifació social en un nou servei 
municipal, després d’haver aplicat aquest curs el model en 
les escoles bressol municipals.

El nou sistema de preus estableix quatre trams de tarifació, 
atenent a la capacitat econòmica i al nombre de membres 
de cada nucli familiar. Alhora, els preus que han d’abonar 
els alumnes varien segons el tipus d’estudi musical selec-
cionat. Així, els preus oscil·len entre els 15,75 € i els 75 €, 
pel que fa a l’ensenyament d’infants i joves. En el cas dels 
adults, les quotes van des dels 42,75 € als 95 €. 

L’Ajuntament ha congelat els preus per al proper curs de 
manera que la quota màxima de pagament no superarà 
el preu més alt del curs actual. La regidora d’Educació i 
Infància, Mireia Aldana, ha subratllat que “l’escola seguirà 
mantenint el nivell de qualitat de l’ensenyament alhora que 

Augment del nombre de places 

Les preinscripcions per al curs vinent a les escoles bressol 
municipals han augmentat respecte a l’any anterior en 
més d’un 15%. En total s’han presentat 289 sol·licituds 
de plaça en algun dels quatre centres municipals. 
L’Ajuntament havia fet una oferta inicial de 169 places 
però davant l’augment del nombre de peticions s’ha 
pogut ampliar l’oferta fins a les 251 places vacants.

Segons la regidora d’Educació i Infància, Mireia Aldana, 
l’augment de les preinscripcions respon principalment 
a “l’ampliació dels serveis que hi haurà el curs vinent 
a les escoles bressol municipals, així com a l’aplicació 
de la tarifació social, concepte que després d’un any en 
funcionament la gent coneix i valora positivament i fa que 
moltes famílies puguin accedir-hi”.

s’incrementarà moderadament el nombre d’alumnat afa-
vorint l’accés a tothom que hi estigui interessat, indepen-
dentment del nivell adquisitiu de les famílies”. En el curs 
actual hi ha entorn els 400 alumnes, xifra que es preveu 
creixi el curs vinent.

Nova oferta formativa

El curs 2014-2015 suposarà també la posada en marxa 
d’una nova oferta formativa adreçada a joves de 14 a 20 
anys amb inquietuds per conèixer la música i sense estu-
dis musicals. S’oferirà una classe setmanal d’una hora i 
mitja que combinarà la teoria i la pràctica musical.

D’altra banda, l’Escola té previst fer tallers de curta durada 
d’una sessió setmanal i de temàtiques diferents, que seran 
oberts a tothom.

L’Escola Municipal de Música, que es troba ubicada al 
Palau Falguera, ofereix classes d’ensenyament musical 
per a totes les edats a partir dels 3 anys.

www.santfeliu.cat/escolamunicipaldemusica

Continuïtat de la tarifació social

La tarifació social, un dels compromisos prioritaris de 
l’Equip de Govern per a aquesta legislatura amb l’objectiu 
de garantir l’accés de tots els infants a les escoles bressol 
en condicions d’igualtat i equitat, es continuarà aplicant 
el curs vinent. L’Ajuntament ha congelat els preus i, per 
tant, hi haurà set quotes pel servei bàsic d’educació que 
van des dels 32 € fins als 195 € i quatre quotes per al 
servei de menjador, des dels 3,50 € fins als 7,50 € diaris, 
que s’estableixen d’acord amb els ingressos i el nombre 
de persones que formen la unitat familiar.

www.santfeliu.cat/educacio
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Segona fase d’obres, a finals d’estiu

La primera fase d’obres de reforma de la piscina de 
l’Escorxador que tot just ara s’estrena ha suposat la 
inversió de 747.081,71€ (sense IVA). A finals d’estiu es 
preveu l’inici de la segona fase que suposarà la construcció 
d’un nou edifici, d’una sola planta i amb plaques solars, 
on hi haurà uns nous vestidors, dutxes i serveis, un espai 
per a la recepció i administració de la piscina, espais de 
magatzem, així com un mòdul de la Creu Roja. El nou 
edifici se situarà als terrenys de la piscina que donen al 
carrer del Pla, cantonada amb el carrer Ramón y Cajal. El 
mòdul de la Creu Roja estarà operatiu tot l’any i disposarà 
d’un accés des del carrer del Pla. 

La Piscina de l’Escorxador es potencia 
com a espai de lleure

Les dos piscines han estat reformades, tant l’adreçada al 
públic infantil com la d’adults, per resoldre els problemes de 
pèrdues d’aigua. A més, s’ha construït una rampa d’accés 
a la piscina gran que facilitarà especialment l’entrada a les 
persones amb mobilitat reduïda i s’ha ampliat la zona de 
gespa per augmentar la superfície per al descans. De fet, 
tota la piscina és accessible.

També s’han separat les dues piscines, que fins ara estaven 
juntes. En aquest sentit, s’ha construït una franja de seguretat 
de 4 metres d’ample que separa els dos vasos amb l’objectiu 
d’evitar possibles accidents, i donar compliment a la normativa. 

Una altra de les millores dutes a terme ha estat la reducció 
de la fondària de les piscines amb l’objectiu de facilitar el 
bany i el joc a totes les persones usuàries. Així, la piscina 
petita es redueix a 50 cm de fons per tal que sigui un espai 
específic per als més menuts. La piscina gran tindrà una 
fondària mínima d’1,30 m i màxima d’1,60 m, de manera 
que es prioritza la zona d’aigües com a espai de lleure.  

Segons Manel Carrion, regidor d’Esports, “les obres de 
millora ens permetran disposar d’una piscina totalment 
lúdica. Amb la reducció de la fondària es tocarà de peu 
en tota la zona d’aigua i això permetrà incrementar la seva 
funció social”.

Millor aigua, sense clor químic

Un altre dels canvis és el nou sistema de cloració, més 
eficient i menys agressiu per a les persones, que substitueix 
l’ús del clor químic per la sal. L’aigua es tracta amb sal i 
genera un clor pur i natural que no produeix picors als ulls 
ni irritacions a la pell. A més, és un mètode més sostenible i 
respectuós amb el medi ambient.

D’altra banda, s’ha ampliat la zona de gespa a l’entorn de la 
piscina amb un tipus de gespa que a l’hivern no necessita 
aigua ni manteniment i que té la capacitat de regenerar-se 
de forma autònoma a la primavera.    

La Piscina Municipal de l’Escorxador ha iniciat la temporada amb importants canvis que 
faran més agradable el bany aquest estiu. Les instal·lacions, que daten de principis dels anys 
80, necessitaven una remodelació completa que ha suposat la renovació de la maquinària 
de condicionament de l’aigua, la millora de les dues basses i l’ampliació de la gespa.

Temporada 2014 
Del 18 de juny al 7 de setembre

Horaris
De dilluns a diumenges, d’11 a 20 h
Nits a l’Escorxador, de 21 a 24 h

Entrades i abonaments
Complex Municipal de Piscines,
fins al 9 d’agost, de dilluns a divendres,
de 8 a 20 h, i els dissabtes de 8 a 14 h

Més informació
www.santfeliu.cat/piscinaescorxador

Els projectes de reforma, tant de la primera com de la 
segona fase, han estat redactats per l’Àrea Metropolitana 
de Barcelona.

Banys nocturns amb les “Nits a 
l’Escorxador”

La piscina, que va celebrar el 14 de juny una jornada de 
portes obertes gratuïta, amplia aquesta temporada les 
hores de bany amb la posada en marxa d’una iniciativa 
innovadora per gaudir de l’aigua les nits del cap de 
setmana. Sota el nom de “Nits a l’Escorxador” es vendran 
entrades al preu únic de 2,20 € que permetran l’accés a 
la piscina des de les 21 h i fins a mitjanit. L’experiència 
comença el dissabte 5 de juliol. 
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forces estan menys distanciades 
entre si. Es manté el PSC com a 
força més votada, tot i passar dels 
5.371 vots l’any 2009 als 2.958. En 
segona posició se situa ERC-NECat-
EPDD que escala de la cinquena 
força més votada a la segona, i 
triplica vots, dels 741 als 2.695. Com 
a tercera força repeteix CiU, amb un 
lleuger augment de vots, dels 2.051 
als 2.231. També manté la quarta 
posició ICV-EUiA, que pràcticament 
dobla vots, dels 1.119 als 2.146. El 

Resultats de les eleccions al Parlament 
Europeu 

Sant Feliu commemora els 35 anys 
d’ajuntaments democràtics i reclama 
mantenir les competències municipals

Els resultats a Sant Feliu de les 
eleccions al Parlament Europeu 
celebrades el 25 de maig van 
seguir en bona part la tendència de 
Catalunya. La principal diferència 
és que a Sant Feliu com a primera 
força política es va mantenir el PSC, 
igual que en els anteriors comicis 
europeus, tot i que amb una important 
pèrdua de vots. Al marge d’aquesta 
dada, en l’àmbit local es repeteix 
l’esquema autonòmic català. 
Així, ERC aconsegueix resultats 
històrics a Sant Feliu, el PP baixa, 
CiU es manté, ICV-EUiA guanya 
vots i agafen força en el panorama 
polític Ciutadans i PODEMOS. En 
comparació amb les europees de 
2009, l’índex de participació a Sant 
Feliu va augmentar 9 punts, passant 
del 40,07% al 49,43%. D’un cens 
electoral de 32.713 persones, van 
exercir el seu dret a vot un total de 
16.171 persones.

Els principals canvis respecte els 
anteriors comicis europeus són 
l’alteració de l’ordre d’algunes forces 
polítiques i la irrupció de noves 
formacions, així com la fragmentació 
de vots i el fet que les principals 

L’Ajuntament de Sant Feliu va 
celebrar el 24 d’abril un acte al saló 
de plens en commemoració del 35è 
aniversari de la constitució dels 
ajuntaments democràtics. A l’acte 
hi van intervenir els quatre alcaldes 
que des del 1979 han ocupat aquest 
càrrec a la ciutat: Francesc Baltasar 
(del 1979 al 2000), Àngel Merino (del 
2000 al 2003), Juan Antonio Vázquez 
(del 2003 al 2010), Lourdes Borrell 
(del 2010 al 2011) i l’actual alcalde, 
Jordi San José. 

A l’acte es va llegir el manifest conjunt 
de la Federació de Municipis de 
Catalunya i de l’Associació Catalana 
de Municipis. Tot seguit, els diferents 
alcaldes i alcaldessa de Sant Feliu 
van fer una breu intervenció, en què 
van coincidir a destacar el valor de la 
democràcia i la data del 3 d’abril de 
1979, dia de les primeres eleccions 
municipals després de la dictadura. 
Alhora, tots van estar d’acord 
que els ajuntaments mantinguin 
les competències actuals. En 
aquest sentit, van expressar el seu 

PP perd més de 600 vots i es queda 
amb 1.653.

En el mapa electoral irromp Ciutadans 
com a sisena força que aconsegueix 
1.472 vots. També entra amb empenta 
PODEMOS, que amb 1.074 vots 
sorprèn Sant Feliu seguint la tendència 
a tot l’Estat. A força més distància, 
segueixen UPyD i PACMA, amb 273 
i 240 vots, respectivament. D’altra 
banda, Pirata.cat, que va fer campanya 
a Sant Feliu, aconsegueix 113 vots.

rebuig a la Llei de racionalització i 
sostenibilitat de l’Administració local 
(LRSAL) de l’Estat central i a la Llei de 
governs locals de Catalunya. Jordi 
San José va assegurar que aquestes 

lleis “poden suposar un salt de molts 
anys enrere” i que “en temps de 
crisi, l’atenció a la ciutadania des 
dels serveis de proximitat és més 
necessària que mai”.

En la seva aposta per la tecnologia, l’Ajuntament ha 
signat convenis de col·laboració amb Telefónica, Jazztel 
i el Centre de Telecomunicacions i Tecnologies de la 
Informació (CTTI) de la Generalitat per tal de dotar la 
ciutat d’una xarxa de telecomunicacions de banda ampla 
d’última generació, equipada amb fibra òptica i 4G que 
permet tenir fins a 100 MB reals.  

Les llars i empreses estaran connectades a la xarxa de 
fibra òptica i 4G abans de finals de 2014. Teléfonica i 
Jazztel estan fent el desplegament que arribarà a unes 
14.000 unitats immobiliàries. El desplegament de fibra 
òptica als polígons industrials serà una realitat aquest 
mateix mes de juny.

D’altra banda, el CTTI, a través de la seva concessionària 
Xarxa Oberta, connectarà amb infraestructura pròpia de 
fibra fins a 25 dependències de la Generalitat ubicades a 

Sant Feliu. La implantació de la fibra s’anirà fent al llarg 
dels anys 2014 i 2015.

Última tecnologia en la xarxa de 
telecomunicacions de la ciutat

D’esquerra a dreta, Manel Carrion, regidor de Noves Tecnologies; 
Enrique Santiago, director d’empreses i administracions públi-
ques de Telefónica a Catalunya; Jordi San José, alcalde, i Kim 
Faura, director general de Telefónica a Catalunya,
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La línia de bus urbà SF3 ha ampliat el seu servei i funciona 
tots els caps de setmana, dissabtes i diumenges, així 
com els dies festius. El nou servei es va posar en marxa 
coincidint amb la celebració de les Festes de Primavera.
 
La línia, que es va posar en marxa al setembre de 2013 
amb l’objectiu d’ampliar el recorregut que feia la línia SF2 
els dissabtes, ara circula també els diumenges i festius 
per tal de donar resposta a la ciutadania. El recorregut 
dels autobusos SF3 permet enllaçar la part més alta del 
barri del Mas Lluí, amb els barris de les Grases i Falguera, 
connectant també amb el Tanatori.

Entitats, comerços i ciutadania fan lluir 
les Festes de Primavera

El bus urbà, també diumenges i festius

L’SF3 té un interval de pas aproximat de 50 minuts. Els 
diumenges i festius el primer autobús surt de la plaça de 
l’Estació a les 11 h del matí i l’últim finalitza el recorregut 
al Palau Falguera a les 20.11 h. Els dissabtes el servei és 
més ampli, s’inicia a les 9.20 h i finalitza a les 22. 41 h.

D’altra banda, s’han reestructurat els horaris nocturns 
de les línies SF1 i SF2 en els dies laborables per tal 
d’optimitzar el servei de bus urbà i adequar-lo a la 
demanda. Així, s’ha reduït lleugerament la freqüència de 
pas de les darreres hores del dia, donat que eren les hores 
que registraven menys persones usuàries. La freqüència 
de pas és de 30-40 minuts a partir de les 21 h, en el cas 
de la SF1, i a partir de les 19.30 h, en el cas de la SF2.

C/ Indústria, 6-8 · Polígon “El Pla”
08980 SANT FELIU DE LLOBREGAT
Tel. 93 666 81 64 / 93 685 30 61
Fax. 93 666 00 62 · recepcio@colbo.net

PLANXA, PINTURA, MECÀNICA

Reparar el seu 
cotxe no és
un joc de nens!

GlupS!

Les Festes de Primavera es van celebrar els dies 9, 10 i 11 
de maig amb gran èxit de públic, tant a la 56a Exposició 
Nacional de Roses com a la 35a Fira Comercial i Industrial 
del Baix Llobregat, així com a la resta d’activitats culturals, 
esportives i de lleure programades. El bon temps i la gran 
varietat de propostes van fer sortir la gent al carrer i 
l’afluència de visitants, en especial a l’Exposició Nacional 
de Roses, va superar l’edició anterior. 

Francesc Baltasar, alcalde de Sant Feliu de l’any 1979 al 
2000, va ser l’encarregat de fer el pregó de les Festes de 
Primavera i el conseller d’Interior, Ramon Espadaler, va 
assistir a la inauguració oficial del recinte firal i dels espais 
dedicats a les roses.

La rosa en les cultures del món

L’Exposició Nacional de Roses va congregar molta 
gent i en diversos moments es van formar llargues 
cues per entrar al recinte. Els muntatges dedicats a les 
cultures maia, dels indis americans, el nord d’Àfrica i la 
Mediterrània occidental, van sorprendre els visitants. En 
el marc de l’exposició també es van presentar la rosa 
Joana Raspall i la rosa Òmnium Cultural, a càrrec de 
Roses Dot i l’Associació Amics de les Roses de Sant 
Feliu. 

D’altra banda, es van organitzar visites guiades al parc 
del Roserar de Dot i de Camprubí a través d’un trenet 
que connectava gratuïtament l’Exposició de Roses amb 
el parc. Precisament, tots dos espais van ser visitats 
per una delegació internacional d’unes 50 persones de 
la Barcelona Rose Convention, entre les quals hi havia 
representants de fins a 14 països. 

Ampliació del recinte firal i reforç del 
comerç local

Una de les principals novetats de la Fira Comercial i 
Industrial 2014 va ser l’ampliació del recinte firal fins 
a la carretera de Laureà Miró, un dels principals eixos 
comercials de la ciutat. La Fira va guanyar terreny 
per apropar-se més a l’Exposició Nacional de Roses, 
vinculant més tots dos esdeveniments. A més, l’ampliació 
del recinte va permetre reforçar la presència del comerç 
local, que enguany va superar els índexs de participació 
d’edicions anteriors, passant de 48 a 71 estands. En total 
a la Fira hi van participar més de 150 expositors.

El comerç local també va estar més a prop de la 
ciutadania, especialment el divendres quan es va celebrar 
la “Nit màgica del comerç local”, amb música, màgia i la 
possibilitat de fer compres fins a mitjanit.

Novetats de la fira

La plaça de la Vila va acollir l’experiència “Canvi de look 
by Sant Feliu” per on més d’un centenar de persones van 
passar per aprendre com millorar el seu estilisme. Els 
comerços participants en la iniciativa ja pensen a repetir.
Una altra de les activitats d’èxit va ser la desfilada “Fem 
Moda Sant Feliu” que van veure unes 1.000 persones. 
També van ser novetats d’enguany les activitats “Música 
al carrer” i la Fira Verda.

UNA NOVA TAVERNA DE TAPES
C/ Santiago Rusiñol, 14 · 93 666 65 32
Sant Feliu de Llobregat
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Festes de Primavera

El conseller d’Interior, Ramon Espadaler, 
va inaugurar la 56a Exposició Nacional 
de Roses i la 35a Fira Comercial i 
Industrial del Baix Llobregat.

Francesc Baltasar, alcalde de Sant Feliu 
de l’any 1979 al 2000, va ser el pregoner 
de les Festes.

Els balls tradicionals es van viure amb 
intensitat en el marc de la XV Mostra 
d’Activitats i Folklore Tradicional i 
Popular, a la pl. Estació.

El Firaesport va sorprendre petits i grans 
amb propostes esportives de tota mena 
com taekwondo, zumba, bàsquet o 
watervolei.

Compres fins a mitjanit combinades 
amb música, màgia i altres propostes 
d’entreteniment van marcar la “Nit 
màgica del comerç”.

Els jardins del Palau Falguera van acollir 
la trobada de puntaires i el 18è Concurs 
de puntes de coixí Ciutat de les Roses.

Les actuacions de l’Escola Municipal 
de Música i de l’Associació de Músics 
Joves de Sant Feliu van animar la festa a 
peu de carrer.

En el marc de la festa es va retre reconeixement a dos 
establiments comercials locals: Joieria Majó i Autoteco.

Al Mercat Municipal es van fer actuacions 
musicals en directe per amenitzar les 
compres els dies de festes.

Les dues desfilades “Fem Moda Sant 
Feliu” van omplir la Sala Ibèria

El Tast de degustació de vins i caves 
i productes alimentaris, al davant del 
Casal Municipal de la Gent Gran, va ser 
un espai molt concorregut.

El passeig Nadal es va transformar en un 
espai dedicat a l’artesania on es podia 
trobar tota mena de productes fets a mà o 
tradicionals.

La Fira Verda va donar a conèixer nous 
projectes municipals en l’àmbit del medi 
ambient, com ara la remodelació de 
l’accés al riu. 

Més de cent persones van posar-se en mans 
de professionals del “Canvi de look by Sant 
Feliu” per millorar el seu estilisme.

El parc Nadal va acollir el Firajoc, amb jocs, 
tallers i activitats al voltant de les aventures 
del personatge de dibuixos Tadeo Jones.

Totes les fotografies a:

       www.flickr.com/ajsantfeliu

       www.facebook.com/ajsantfeliu 

Unes 50 persones de fins a 14 països 
de la Barcelona Rose Convention van 
visitar l’Exposició Nacional de Roses i 
el Roserar.
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L’escriptor i poeta santfeliuenc Agustí Vilar Martínez va 
rebre el 8 d’abril la Medalla de la Ciutat en un acte públic 
molt emotiu celebrat a la Sala Ibèria. L’escriptor va iniciar 
el seu parlament agraint el guardó, tot afirmant que és 
“un premi excessiu” que accepta però que comparteix 
amb molta gent. El discurs el va centrar en les seves 
“passions”, la literatura i la discapacitat. 

Amb la concessió de la Medalla de la Ciutat, l’Ajuntament 
vol reconèixer la bona feina i la constància d’Agustí Vilar 
en la recuperació i normalització del coneixement i ús de 
la llengua catalana. En aquest sentit, destaca el seu paper 
com a formador de professores i professors que després 
havien d’impulsar el procés d’immersió a les escoles de 
primària de la ciutat.

El guardó també vol premiar la gran implicació i 
compromís d’Agustí Vilar amb la ciutat i amb la ciutadania 
des de diversos àmbits. En l’àmbit cultural es destaca el 
seu paper com a impulsor i membre del jurat del Premi 
de Poesia Martí Dot i com a promotor de les activitats 
vinculades a la Biblioteca Montserrat Roig. En l’àmbit 

La jove poetessa Aina Torres Rexach va rebre el 4 d’abril 
a la Sala Ibèria el Premi de Poesia Martí Dot 2013 per 
l’obra Dos hiverns i un incendi. L’acte, que tancava la III 
Setmana de la Poesia, va comptar amb la participació 
de Míriam Cano, Premi Martí Dot 2012 amb el recull de 
poemes Buntsandstein i membre del jurat en aquesta 
edició. En el decurs de l’acte, organitzat per la Tertúlia 
Literària Martí Dot i l’Ajuntament de Sant Feliu, es va 
celebrar l’espectacle líric musical El so dins del so, a 
càrrec de Laia Noguera, Premi Martí Dot 2006, i del 
guitarrista Santi Careta. 

Per a Aina Torres el premi “és una oportunitat molt 
important”. La jove poetessa diu que el poemari “parla de 
dos hiverns, un de real i un de metafòric, on és present 
l’enyor i el desamor, així com un incendi que simbolitza 
la voluntat de canviar-ho tot per construir un futur més 
just”. L’autora, que va escriure el treball específicament 
per presentar-lo al certamen, afirma que el jurat va lloar 
els seus poemes en considerar-los “sincers, propers i per 
tenir molta força”.

El poeta i escriptor 
Agustí Vilar
rep la Medalla de
la Ciutat

Aina Torres, guanyadora del
Premi de Poesia Martí Dot 2013

El 12 de juny es va inaugurar la plaça de la Solidaritat, 
ubicada al barri de Roses Castellbell. L’actuació ha 
consistit en la urbanització de l’espai delimitat per les 
edificacions que donen als carrers de General Manso, 
Clementina Arderiu, Joan de Batlle i Carles Buïgas. 
Anteriorment, aquest era un espai privat, el qual després 
de fer un planejament urbanístic va permetre alliberar 
prop de 2.000 m2 que ara s’han convertit en una plaça per 
al gaudi de la ciutadania, amb 1.440 m2 de zona verda.

A la plaça s’ha instal·lat mobiliari urbà i zones de jocs per a 
infants de 2 a 3 anys, zones de jocs per a joves, amb pista 
de bàsquet i taules de tennis taula. Té un protagonisme 
especial el mural realitzat per l’Associació Kaligràfics, que 
en el seu disseny inclou el nom de la plaça. Precisament, 
el nom es va acordar en el ple municipal amb la finalitat de 
reforçar el valor democràtic de la solidaritat. L’actuació ha 
suposat la recuperació per al barri d’una zona, que estava 
força degradada, on hi havia un magatzem. 

polític es reconeix la seva militància des de la base a les 
forces progressistes de la ciutat. 

Alhora també es distingeix el seu paper en el sorgiment 
del moviment veïnal de Can Calders, així com la important 
tasca que ha realitzat en els darrers anys per defensar les 
polítiques socials de les persones amb discapacitats. 
En aquest sentit, es destaca la seva participació en la 
Taula de Persones amb Discapacitat de Sant Feliu de 
Llobregat, en l’Associació Catalana per a la Integració 
del Cec i la seva afiliació a l’ONCE. Alhora, es reconeix el 
fet que hagi dut a terme la seva intensa activitat cultural, 
social, professional i literària amb les dificultats afegides 
que té una persona cega i sorda.

D’altra banda, la concessió de la Medalla de la Ciutat 
també vol distingir la llarga trajectòria literària d’Agustí 
Vilar. L’any 1979 va guanyar el Premi Martí Dot de 
poesia jove en català i ha escrit vuit volums de poesia, 
nombroses obres en prosa i una gran quantitat d’articles 
i col·laboracions en diferents mitjans. 

El certamen de poesia Martí Dot, adreçat a menors de 
35 anys, pretén promoure la creació literària en català 
ajudant especialment els joves poetes i poetesses a 
donar a conèixer la seva primera obra. El premi està dotat 
amb 1.000 euros i la publicació de l’obra guanyadora en 
la col·lecció de poesia de “Viena Edicions”. El regidor de 
Cultura, Manel Martínez afirma que hi ha “l’objectiu de 
promoure el premi més enllà de la ciutat, en tant que és 
un dels certàmens de poesia de més tradició dels països 
catalans”.

Inaugurada la plaça de la Solidaritat a 
Roses Castellbell
Un gran mural realitzat per l’Associació Kaligràfics és el protagonista d’aquest espai públic
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Envieu-nos les vostres cartes per correu electrònic a comunicacio@
santfeliu.cat o per correu postal a l’Ajuntament (pl. Vila, 1). Els textos 
han de tenir una extensió màxima de 15 línies o 1.000 caràcters (espais 
inclosos). Indiqueu el vostre nom i cognoms, adreça, telèfon i DNI. Les 
cartes es publicaran per rigorós ordre d’arribada.

breus

27 anys del Saló de Primavera, referent per 
als artistes locals

Una vintena d’artistes locals o vinculats a la ciutat van 
exposar en la XXVII exposició del Saló de Primavera del 
Cercle de Belles Arts. La mostra col·lectiva, que es va 
poder veure al Palau Falguera fins al 15 de juny, va aple-
gar pintures, escultures, així com una projecció realitzada 
per un videodocumentalista. Amb aquesta nova edició, el 
Saló de Primavera es consolida un cop més com a espai 
de referència per conèixer les propostes dels artistes del 
municipi. 

13è aniversari de “Sant Feliu, Ciutat 
Gegantera”

El 31 de maig es va organitzar una trobada gegantera per 
commemorar el 13è aniversari de “Sant Feliu 2001, Ciutat 
Gegantera”, després que Sant Feliu es va convertir, el 29 
de maig de 2001, en la XVI Ciutat Gegantera de Catalunya. 
Des d’aleshores, les dues colles geganteres de la ciutat 
organitzen una trobada gegantera cada mes de maig.

Concentració en favor de la república

Unes 300 persones es van concentrar el 2 de juny al vespre 
a la plaça de la Vila per demanar una república i mostrar el 
seu rebuig a la monarquia davant l’anunci de l’abdicació del 
rei Joan Carles en favor del seu fill. La concentració va ser 
convocada a través de les xarxes socials per les seccions 
locals d’ICV-EUiA, ERC, la CUP, a més de Procés Constituent. 

Premis del projecte Connecta Jove

El 3 de juny es van lliurar els premis del projecte Connecta 
Jove, del Club d’Esplai Diversitat Lúdica, en què han par-
ticipat 15 joves de diferents centres escolars que comen-
çaven de nou i 12 més que seguien de l’any anterior, que 
han format a un centenar de persones adultes. El projecte 
forma joves en habilitats socials i comunicatives que fan de 
formadors en TIC a persones adultes. El Centre Connecta 
es coordina amb l’Escola d’Adults i amb el Casal Municipal 
de la Gent Gran.

Festa solidària a favor del futur hospital de 
dia d’oncologia de Sant Joan de Déu

La plaça de Lluís Companys va esdevenir un gran escenari 
el 27 d’abril amb motiu de la festa solidària organitzada 
per l’Associació per una Il·lusió (APUI), amb el suport de 
l’Ajuntament, per recaptar fons que ajudin a finalitzar les 
obres de l’hospital de dia d’oncologia de Sant Joan de 
Déu. Inflables, pallassos, treballs manuals, espectacles 
infantils, música i el sorteig d’obsequis diversos van per-
metre recollir 6.500 euros.

Campanya local de recollida d’aliments

La Creu Roja de Sant Feliu i l’Ajuntament, amb la 
col·laboració de diverses entitats ciutadanes, així com 
els Mossos d’Esquadra i la Policia Local, han organitzat 
la segona campanya local de recollida d’aliments. Sota el 
lema “Junts davant les necessitats”, la Creu Roja de Sant 
Feliu espera recaptar uns 3.000 quilos d’aliments que 
es distribuiran entre les famílies més necessitades de la 
ciutat a través dels Serveis Socials municipals. 

El llibre de la cantata 
Rosa Joana i les set 
magnífiques, a la venda

Coincidint amb la Diada de Sant 
Jordi es va posar a la venda el 
llibre de la cantata Rosa Joana 
i les set magnífiques, basat en 
poemes de l’escriptora i poetes-
sa santfeliuenca Joana Raspall, 
que inclou el CD amb la grava-

ció de les cançons interpretades per alumnes de l’Esco-
la Municipal de Música.

D’altra banda, els alumnes de quart de primària de les 
escoles de Sant Feliu van interpretar el 16 de maig la can-
tata infantil en un acte al Pavelló d’Esports Andrey Xepkin. 
Amb text de l’escriptor Miquel Desclot i música del profes-
sor de música Josep Blay, la cantata va ser organitzada 
per l’Escola Municipal de Música, els grups Dones amb 
Veu i Fora de Text i els Voluntaris del Casal Municipal de 
la Gent Gran.

Prop de 70 persones participen en la novena 
edició “La Biblioteca a l’Auditori”

L’Auditori del Palau Falguera es va omplir a vessar l’1 de 
juny amb motiu de la novena edició del festival “La Biblio-
teca a l’Auditori”, espectacle que la Biblioteca Montserrat 
Roig organitza anualment amb el doble objectiu de fer 
difusió de les activitats que habitualment se celebren a 
l’equipament i alhora posar en relleu el valor social de la 
cultura a través de la música, el teatre, l’art i la literatura. 
L’acte va comptar amb la participació de 68 persones que 
van anar passant per l’escenari per interpretar cançons i 
llegir textos i poesies. La cloenda va estar marcada per la 
interpretació del tema Boig per tu, de Pep Sala, de manera 
conjunta amb el públic.

Nos ha dejado una gran mujer,
Emmèlia Grau i Parellada

Vivo sin vivir en mí, 
y de tal manera espero,
que muero porque no muero.

Vivo ya fuera de mí,
después que muero de amor;
porque vivo en el señor,
que me quiso para sí,
cuando el corazón le dí,
puso en él este letrero
que muero porque no muero.

De esta divina presión,
del amor con que yo vivo,
ha hecho Dios mi cautivo,
y libre mi corazón,
y causa en mi tal pasión
ver a Dios mi prisionero,
que muero porque no muero.

Santa Teresa de Jesús

Descansa en paz ¡querida amiga!

Antonio Caballero Caballero

Cartes dels lectors
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Nous èxits esportius en la temporada 
2013-2014

Gran temporada del Santfeliuenc FC
L’equip amateur masculí del Santfeliuenc ha quedat novè 
classificat en la 3a Divisió Nacional, a 12 punts de la 
promoció d’ascens a la 2a Divisió Nacional B, resultats 
impensables a principis de temporada. El futbol base 
també ha obtingut molt bons resultats, on destaquen 
l’infantil A i el benjamí A que han guanyat la lliga i jugaran 
a 1a divisió la temporada vinent. El juvenil, en canvi, s’ha 
quedat a les portes de l’ascens a Preferent en no acabar 
com un dels quatre millors segons classificats.

La temporada esportiva 2013-2014 finalitza amb força bons resultats a Sant Feliu. Els principals clubs i entitats 
esportives han assolit bona part dels reptes que es plantejaven a l’inici de la temporada i hi ha hagut ascensos 
i victòries que han estat motiu de celebració tant en futbol, handbol, waterpolo com bàsquet. Les il·lusions no 
aconseguides passen a ser un al·licient afegit per als equips de cara a la temporada vinent.

El Club Handbol Sant Llorenç puja a 
Segona Catalana
L’equip sènior A del Club Handbol Sant Llorenç ha 
aconseguit l’ascens després de la seva victòria contra 
el Club Handbol Igualada el 24 de maig. Amb la victòria, 
els del Sant Llorenç aconsegueixen tornar a jugar a la 2a 
Catalana, categoria que van perdre l’any 2013. D’aquesta 
manera, l’handbol torna a la primera plana de l’esport 
santfeliuenc amb tot mereixement.

Èxits al waterpolo, tant de primer nivell com 
de base
L’equip sènior femení del CNSF Waterpolo ha 
quedat segon classificat a la 1a Divisió Nacional, en 
una temporada que s’augurava difícil per mantenir la 
categoria, amb un equip ple d’esportistes juvenils i de 
la casa. L’equip sènior masculí, per la seva banda, ha 
obtingut el sisè lloc a la 1a Divisió Nacional. 

Somriures i llàgrimes a la Peña Recreativa
L’equip amateur masculí de la Peña Recreativa de Sant 
Feliu ha quedat quart classificat a 4 punts de la promoció 
per pujar a 2a Catalana i es queda a les portes de l’ascens 
per quart any consecutiu. Per la seva banda, l’equip 
masculí aleví A ha quedat campió de lliga i puja de 3a a 
2a Divisió. Exitosa temporada també la de l’equip femení 
infantil-cadet de Futbol 7, que ha guanyat tots els partits 
i jugarà a la categoria de Futbol 11 la temporada que ve. 

L’UNES FC Barcelona guanya la Copa de 
Catalunya 
Temporada amb premi per al Barça UNES Sant Feliu, 
que ha guanyat el títol de la Copa Catalunya de bàsquet 
amb cadira de rodes per segona vegada consecutiva 
en vèncer per 54 a 48 el CD Sant Nicolau de Sabadell 
al Pavelló Municipal de Cervera. L’entitat es planteja ara 
“seguir treballant i apostar per la bona tasca” que estan 
fent a l’Escola AFA i al primer equip del FC Barcelona 
UNES. D’altra banda, l’equip sènior ha quedat tercer a la 
1a Divisió Nacional, ha jugat la fase d’ascens però no ha 
aconseguit guanyar-la. 

El CB Santfeliuenc supera amb èxit una 
temporada de transició
L’equip sènior ha quedat dotzè classificat en la Lliga 
Femenina 2, mentre que l’equip sènior masculí ha quedat 
sisè a la Lliga EBA. Aquests resultats permeten superar 
amb èxit una temporada en què tant la categoria com 
tots i totes les jugadores eren nous a l’entitat. Per la 
seva banda, el pre-infantil masculí ha quedat campió 
de Catalunya, mentre que el conjunt junior ha pujat a la 
categoria de Preferent A. Gràcies a aquest ascens, la 
temporada vinent visitaran Sant Feliu equips com el FCB 
i el Joventut.
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Sergio Jiménez Cervera 
Portaveu del Grup Municipal del PP

Lídia Muñoz Cáceres
Portaveu del Grup Municipal
d’ICV-EUiA-ISF

Ante todo agradezco la confianza depositada en el Partido 
Socialista en estas últimas elecciones europeas, que nos ha 
convertido en la fuerza más votada en Sant Feliu. 
       
El respeto a las ciudadanas y ciudadanos en las relaciones 
institucionales ha de estar por encima de consideraciones 
personales o partidistas, sobre todo en el marco institucional 
del pleno municipal del Ayuntamiento, o sea, el acto más 
representativo de la voluntad de la ciudadanía, a través de 
los cargos electos, en el cual les asiste el derecho de pedir 
explicaciones al alcalde y a su equipo de gobierno y a éstos 
el deber de contestar.
 
No es de recibo la actitud despreciativa y prepotente que el 
alcalde ha tenido en los plenos a lo largo de la legislatura, 
pero el colmo ha sido su comportamiento en este último de 
mayo, donde, no solo se evidenció dicha actitud hacia los 
ciudadanos, sino que quedó bien clara la forma de gobernar 
del actual equipo de gobierno y sus problemas crecientes 
con las asociaciones de vecinos que no se dejan manipular. 
Ocultan información y han convertido el Butlletí en un 
panfleto de propaganda.

Anteponen los intereses de su partido al del conjunto de 
la ciudadanía, poniendo en los puestos de responsabilidad 
no a las personas más capacitadas para el desempeño 
del cargo, sino a cargos de confianza cuya verdadera 
responsabilidad es ser “comisarios políticos”. Este es el 
origen del enfrentamiento del alcalde con los ciudadanos 
en este último pleno, al requerir estos por la actitud de la 
directora de Comunicación, que consideran inaceptable, 
por lo que pedían la dimisión de dicha persona, cargo 
que ocupa por designación directa del alcalde sin pasar 
por ningún tipo de concurso público. La respuesta fue 
lamentable, no sólo desde el punto de vista institucional, 
también personal. El alcalde ha olvidado que tendrá que 
revalidar su cargo en las urnas dentro de 11 meses, todo 
esto ante la mirada complaciente y cómplice de sus socios 
de gobierno CiU. 

Aquest mes estrenem la piscina d’estiu, tant la infantil 
com la d’adults. Des de Convergència i Unió estem molt 
satisfets perquè feia tres legislatures que ho portàvem al 
nostre programa electoral i ara és una realitat. Hem lluitat 
molt per aconseguir-ho. El nostre soci de govern no era 
partidari de fer una reforma integral de l’equipament, 
sinó de fer adaptacions, cobrir l’expedient i complir just 
la legalitat. Des de Convergència i Unió hem lluitat per 
tirar endavant el nostre criteri ja que aquesta instal·lació 
és una de les més utilitzades pels santfeliuencs. L’any 
passat la utilització d’aquestes instal·lacions sumava 
un total de 51.679 entrades, de les quals 2.714 són de 
campus i casals d’estiu. 

Finalment vam arribar a un acord i s’està fent una reforma 
completa de la piscina i del seu entorn, el projecte final 
quedarà enllestit l’estiu vinent. Era una necessitat de 
ciutat i a l’hora ajuda a millorar el barri Falguera. 

La piscina s’havia d’adaptar a les noves normatives, 
en tots els sentits: fondària, materials, accessibilitat, 
salubritat... També amb aquesta nova instal·lació hi 
haurà un considerable estalvi energètic.

Aquest any, de moment, gaudirem de les noves piscines. 
La d’infants fins a 5 anys i l’altra d’adults, amb una 
rampa d’accés que permet l’entrada perfecta per a 
persones amb mobilitat reduïda. També s’ha remodelat 
la zona de platja del voltant. A partir del mes de setembre 
començaran les obres de la segona fase de millora de les 
instal·lacions i es faran els vestidors nous i es traslladarà 
la caseta de la Creu Roja dins el mateix equipament.

Estem satisfets no només per complir el nostre programa 
electoral sinó per enfortir l’oferta d’oci familiar.

Quiero empezar este artículo agradeciendo a todos los 
ciudadanos de Sant Feliu que depositaron su confianza 
en el Partido Popular en las pasadas elecciones europeas. 
Hemos ganado perdiendo apoyo y es comprensible y 
ahora os diré porqué. Últimamente se ha puesto de moda 
hacer política desde la mentira y la demagogia, CiU y ERC 
vendiendo la independencia de Cataluña como la gallina 
de los huevos de oro cuando todos sabemos que sería 
la ruina absoluta de nuestra comunidad. El PSOE dando 
lecciones de economía cuando hace dos días dejó el país 
en la miseria. ICV reclamando una tercera república y un 
referéndum cuando más del 90% de los representantes de 
los ciudadanos dan apoyo a la monarquía y ahora aparecen 
grupos como Podemos que dicen a las personas lo que 
quieren oír a sabiendas de que, si se aplicaran sus políticas, 
España sufriría una quiebra económica en menos de un 
mes. 

Por otro lado está el Partido Popular que, gracias a su 
responsabilidad y a su no parar de reformas y medidas, 
ha conseguido darle la vuelta a la tortilla y hoy podemos 
decir que en España se está creando empleo neto y 
crecimiento económico. Estas medidas han sido difíciles de 
entender y agradecemos el esfuerzo que han hecho todos 
los ciudadanos pues sin él no hubiese sido posible crear 
empleo a un ritmo superior al de la media europea o crecer 
el doble de lo que estaba previsto. 

A pesar de ello, aún queda mucho trabajo por hacer, pues 
hay 4.500.000 de españoles que quieren trabajar y no 
pueden pero sabemos que vamos en buena dirección y sólo 
pedimos un poco más de paciencia y comprensión porque 
en breve veremos como todo vuelve a su cauce y el gran 
esfuerzo habrá valido la pena.

Lourdes Borrell Moreno 
Portaveu del Grup Municipal Socialista

Rosa Maria Martí Jodar
Portaveu del Grup Municipal de CiU

2.146 Gràcies!
Temps de canvi i antitroica

Un pleno lamentable La Piscina de l’Escorxador, nova, per fi! Gracias

En primer lloc vull donar el meu agraïment a les 2.146 
persones que han tornat a dipositar la seva confiança 
en la nostra coalició i que el passat 25 de maig van 
votar ICV-EUiA. Amb gairebé el doble de vots per a 
ICV-EUiA i amb gairebé un 10% més de participació 
que en les anteriors eleccions europees de 2009, 
podríem afirmar que en aquesta comtessa l’electorat 
han sabut valorar la necessitat d’anar a les urnes i 
es denota que les institucions europees comencen a 
estar més a prop. 
 
És just també felicitar ERC pel seu magnífic resultat 
a Sant Feliu i a Catalunya. ERC ha canalitzat el vot 
sobiranista i ha triplicat els seus votants des de 2009. 
La davallada del PSC fa que passi d’un 42,5% dels 
vots, a les eleccions del 2009, a un 18,47%. Tot i que 
continua sent el partit amb més vots a Sant Feliu, crec 
que la lectura és clara i que no estan en un moment 
per a grans celebracions. 
 
Cal destacar també la irrupció de la formació Podemos 
que ha suposat un alè per al vot incorformista que 
feia temps que no votava i ha sabut catalitzar una 
part de l’electorat fart de les polítiques d’austericidi 
de la Troica (Comissió Europea, FMI i Banc Central 
Europeu). Alhora, si més no, ha estat un toc d’atenció 
per al que podria ser l’inici de l’esperada unió 
de l’esquerra transformadora, em refereixo sense 
embuts que la suma de vots de IU-Izquierda Plural-
Compromís-Equo ens permetria multiplicar i guanyar 
més gent davant la possibilitat d’un canvi profund 
que passaria per la reducció de la desigualtat i per 
la recuperació de la democràcia segrestada pels 
interessos econòmics. 

Aquest canvi profund esperat, aquest procés 
constituent passa per la recuperació de la voluntat 
popular des de la seva base i per la necessitat 
d’escollir-ho tot de nou. La successió no pot ser 
automàtica ni pot ser escollida pel PP-PSOE, que 
recordem que per primer cop NO han arribat junts al 
50% dels vots. Volem votar i volem escollir el nostre 
model d’estat, que per a la gent d’ICV-EUiA és sens 
dubte una república. És l’hora de recuperar el model 
d’estat legítim que es va perdre el 36, és l’hora de la 
tercera república. 

l’opinió...

http://iniciativa.cat/santfeliullobregat http://stfeliull.socialistes.cat http://www.ciu.cat http://www.ppsantfeliudellobregat.blogspot.com
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perquè l’havia fet pensant d’obrir un 
negoci a Viladecans. 

Quan va obrir a Sant Feliu?
A finals d’agost de 2012, per coincidir 
amb la campanya de la tornada a 
l’escola. Vaig negociar el traspàs de 
manera que no es veiés el local tancat. 
Les reformes les vaig fer a l’agost i vaig 
obrir amb una altra marca. 

Per què va triar una franquícia?
Volia la seguretat d’una franquícia 
i Canada House és de les primeres 
d’Espanya en roba infantil. Vaig mirar-
ne altres però aquesta va ser la que em 
va donar més confiança, per la qualitat 
dels teixits i els acabats i perquè és 
catalana. 

Es podria fer el dissabte d’abans o 
després de la Fira, o en una altra època 
de l’any. A més, per a la gent que tenim 
un comerç és molt complicat haver 
d’estar a la botiga i organitzar el “Fem 
Moda”, que requereix dedicar-s’hi tot 
el dia. En els dies de la Fira Comercial 
jo vull estar a la botiga per captar 
tota la gent nova que hi pugui entrar. 
D’altra banda, també m’agradaria que 
en comptes de fer dues desfilades de 
moda se’n fes només una, però amb 
més comerços, fins i tot del mateix 
sector. La gent ha de veure que hi ha 
comerç a Sant Feliu i que aquí s’hi pot 
comprar roba i complements. 

Quina impressió ha rebut del públic 
sobre la desfilada?
Els clients m’han dit que es va veure 
professional, una de les coses que em 
feia més por, també que la roba estava 
bé però que els hagués agradat veure 
més nens i nenes desfilant. En el meu 
cas, no es va entendre que hi vaig 
presentar tres col·leccions diferents, 
cosa que hauré de millorar. Del tema del 
preu per accedir a la desfilada, la gent 
em deia que per a una família resultava 
car. El cert és que les botigues que 
hi participem paguem per estar en el 
“Fem Moda” i el Consorci de Comerç 
també fa una aportació. Crec que està 
bé posar un preu per donar-li una mica 
de valor però 5 euros per persona és 
excessiu, hauria de posar-se un preu 
simbòlic. En qualsevol cas, si la botiga 
em va bé i m’ho puc permetre, repetiré 
amb totes les millores que pugui.

Com veu el comerç a Sant Feliu?
Per a mi la zona on sóc és ideal. Estic 
molt contenta d’estar al centre perquè 
tinc molta visibilitat amb tota la gent 
que passa caminant, amb cotxe o amb 
transport públic. És un privilegi estar 
aquí, ho prefereixo abans d’estar en 
un altre barri més allunyat. Ho pagues 
però també t’ajuda.

El comerç del barri centre és 
especialment actiu. S’hi ha implicat 
en l’associació de comerciants?
Sí, hi estic apuntada des del primer 
mes. No puc ajudar gaire perquè les 
reunions són a la nit però participo en 
tot el que fan. Veig que hi ha ganes 
de fer coses, algunes iniciatives han 
funcionat millor que altres però hi ha 
entusiasme i no paren.

Encara no fa ni dos anys que la Susana Fry es va embarcar en la difícil tasca d’obrir una botiga en temps de 
crisi. Llicenciada en Econòmiques i amb dotze anys d’experiència com a directora de marca (brand manager) en 
diferents multinacionals, després de ser mare va decidir buscar una feina que li permetés dedicar-se més a la seva 
filla. El seu esperit emprenedor aviat va fer que passés de dependenta d’una botiga de roba infantil a propietària 
d’una franquícia a la carretera de Laureà Miró. D’arrels santfeliuenques, la Susana se sent cada cop més integrada 
en el teixit comercial de la ciutat. Enguany s’ha estrenat participant en la desfilada “Fem Moda”, organitzada en el 
marc de les Festes de Primavera, i preveu seguir assolint reptes per dinamitzar el sector. 

Quan es va plantejar obrir una 
botiga de moda infantil?
La veritat és que mai havia tingut cap 
contacte amb el món de la moda però 
quan vaig ser mare em vaig buscar 
una feina parcial perquè seguir com 
a brand manager m’era impossible. 
Sempre havia volgut muntar alguna 
cosa pel meu compte i després d’un 
parell de mesos com a dependenta 
en una botiga de roba infantil em vaig 
posar a fer un pla d’empresa per obrir 
el meu negoci perquè vaig veure que 
m’agradava. I casualitat de la vida, 
quan feia uns quants mesos, les 
propietàries em van dir que marxaven 
i vaig pensar que era la meva 
oportunitat. Tenia el pla d’empresa 
quasi acabat i vaig haver d’adaptar-lo 

Precisament la carretera de Laureà 
Miró va ser la zona destinada als 
estands del comerç local. Com ho 
va viure?
Quan em van plantejar que la Fira 
s’ampliava a Laureà Miró no vaig veure 
la necessitat de posar un estand al 
carrer perquè la meva botiga ja hi és 
allà. A més, com que participava en la 
desfilada “Fem Moda”, em suposava 
haver d’agafar algú per estar a 
l’estand, a part de la dependenta de 
la botiga. Vam obrir i hi va haver força 
afluència de gent, tot i que pensava 
que hauria estat més gran. L’any que 
ve hauré de pensar a fer alguna cosa 
que convidi a entrar-n’hi més. 

Una altra novetat va ser la “Nit 
Màgica del Comerç” el divendres 
de les Festes de Primavera. Li va 
agradar l’experiència?
Sí, és una bona idea però haurem 
de pensar a muntar alguna cosa de 
“ganxo” perquè la gent allargui fins 
a mitjanit. Fins a les 22.30 h es va 
aguantar i hi va haver moviment 
però a partir d’aleshores la cosa es 
va apagar. Cap a les onze de la nit 
vaig plegar perquè tots els locals que 
tenia al costat estaven tancats. En el 
meu cas és complicat tenir clients a 
aquelles hores perquè la gent amb fills 
se’n va a casa més aviat. Potser si es 
fa alguna cosa que arrossegui nens, 
que són els qui estiren la resta de la 
família podrem tenir un flux de gent 
més gran. A Igualada per exemple 
fan una nit comercial i es veu que 
funciona fantàsticament. Com no ha 
de funcionar a Sant Feliu? S’ha de fer 
alguna cosa perquè funcioni. 

S’ha estrenat també participant 
en la desfilada “Fem Moda”. Està 
contenta dels resultats?
Va anar molt bé però jo desvincularia 
la desfilada de la Fira perquè queda 
molt diluïda amb tant d’enrenou i tants 
actes a tota hora. La desfilada és 
prou xula perquè tingui entitat pròpia. 

Susana Fry
Propietària d’una botiga de roba infantil a Sant Feliu

“La gent ha de veure que hi ha comerç a 
Sant Feliu”

El seu comerç es troba a Laureà 
Miró. Com valora el fet que la Fira 
s’hagi ampliat aquest any en aquest 
carrer?
La idea la veig perfecte però crec 
que s’han de millorar coses. Potser 
s’hauria de fer el muntatge més ràpid 
perquè entre setmana em van baixar 
una mica les vendes amb el tall de 
trànsit i també va afectar la gent que 
agafa els autobusos. Sé que hi ha 
gent descontenta però no ho veig 
malament. No té sentit que un carrer 
enorme talli la fira en dos trossos. A 
més, lliga amb el tema de l’Exposició 
de Roses, cosa que té força lògica. 

El sector tèxtil és un dels més 
perjudicats per la crisi. Com s’ho fa 
per combatre-la?
Jo he començat en un moment fatal, 
he hagut de lluitar des del primer 
dia però no em queixo. Tinc una 
franquícia al darrere que s’ha anat 
adaptant: baixant preus, suprimint el 
cost de la targeta client, potenciant 
les promocions. Intento tenir la botiga 
al dia, canviar l’aparador sovint i que 
es vegi moviment. També faig molts 
fullets que distribueixo per la ciutat.

S’ha beneficiat de les ajudes o 
accions de dinamització comercial 
promogudes per les diferents 
administracions?
Ara per ara, el que m’aporta més és 
el web DeBotigues del Consorci de 
Comerç de Sant Feliu per pujar ofertes 
i promocions i les accions que es facin 
des de l’associació de comerciants 
Sant Feliu Centre.

Li preocupa la liberalització dels 
horaris comercials?
Em sembla bé els 8 dies festius de 
lliure obertura a l’any. Si he pogut, he 
obert. La llibertat d’horaris total, de 
dilluns a diumenge, és molt dura per 
al petit comerç. Ja és prou esclau 
treballar de dilluns a dissabte. Si 
s’arriba a fer, cada botiga haurem de 
lluitar pel nostre espai i diferenciar-nos 
amb el tracte personalitzat.

La proximitat amb Barcelona i 
les superfícies comercials resten 
clients?
Estem molt a prop de Barcelona 
i la gent es dispersa. És difícil de 
combatre-ho però queixar-se no 
serveix. Si obres un local has de ser 
conscient que hi ha gent que fa servir 
Sant Feliu com a ciutat dormitori.

“La Nit Màgica de 
Comerç” ha estat una 
bona idea però haurem 
de muntar alguna cosa 
més perquè la gent 
allargui fins a mitjanit”

“Jo he començat en un 
moment fatal, he hagut 
de lluitar des del primer 
dia però no em queixo” 
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Venda
•	Particulars: Inversió segura al millor preu,
 LA DE TOTA LA VIDA!
• Inversors: Rendibilitats immillorables

Lloguer
•  Lloguer de pisos i locals comercials
• Garanties de cobrament
• Servei d’administració d’immobles 

C/ Santiago Rusiñol, 5  |  Sant Feliu de Llobregat

Tel. 93 666 26 07  |  contacto@armfinques.com

armfinques.com

Consulti’ns!

Per a nosaltres, només hi han dos tipus de pis:
ELS QUE ES VENEN I ELS QUE NO
De quin tipus és el seu?


